

1. WERKNEMERS MET EEN UITVOERENDE FUNCTIE**LOONGROEP 1: 16 tot en met 21 jaar****1 januari 2026 tot en met 31 december 2026 (inclusief 4 procent loonsverhoging)**

leeftijd	4-wekenloon	maandloon	uurloon
16 jaar	1.235,20	1.338,13	7,72
17 jaar	1.371,20	1.485,47	8,57
18 jaar	1.532,80	1.660,53	9,58
19 jaar	1.712,00	1.854,67	10,70
20 jaar	2.265,60	2.454,40	14,16
21 jaar	2.561,60	2.775,07	16,01

LOONGROEP 2: 18 tot en met 21 jaar**1 januari 2026 tot en met 31 december 2026 (inclusief 4 procent loonsverhoging)**

leeftijd	4-wekenloon	maandloon	uurloon
18 jaar	1.945,60	2.107,73	12,16
19 jaar	2.233,60	2.419,73	13,96
20 jaar	2.636,80	2.856,53	16,48
21 jaar	2.809,60	3.043,73	17,56

LOONGROEP 3: 18 tot en met 21 jaar**1 januari 2026 tot en met 31 december 2026 (inclusief 4 procent loonsverhoging)**

leeftijd	4-wekenloon	maandloon	uurloon
18 jaar	2.358,40	2.554,93	14,74
19 jaar	2.752,00	2.981,33	17,20
20 jaar	3.065,60	3.321,07	19,16
21 jaar	3.065,60	3.321,07	19,16

LOONGROEP 4: 21 jaar en ouder**1 januari 2026 tot en met 31 december 2026 (inclusief 4 procent loonsverhoging)**

functiegroep	4-wekenloon	maandloon	uurloon
1A	2.643,20	2.863,47	16,52
1B	2.889,60	3.130,40	18,06
2	3.065,60	3.321,07	19,16
3	3.243,20	3.513,47	20,27
4	3.411,20	3.695,47	21,32
5	3.584,00	3.882,67	22,40

2. WERKNEMERS MET EEN LAGER ONDERSTEUNENDE FUNCTIE: administratief (secretaresse, financieel-administratief medewerker en telefoniste) en logistiek (magazijnbediende en terreinmedewerker)

LOONGROEP 1 (16 tot en met 21 jaar)

1 januari 2026 tot en met 31 december 2026 (wettelijk minimumloon)

leeftijd	4-wekenloon	maandloon	uurloon
16 jaar	WML	WML	WML
17 jaar	WML	WML	WML
18 jaar	WML	WML	WML
19 jaar	WML	WML	WML
20 jaar	WML	WML	WML
21 jaar	WML	WML	WML

Voor de berekening van het 4-weken- of maandloon is het wettelijk minimum uurloon leidend.

1 januari 2026 (inclusief 4 procent loonsverhoging)

trede	4-wekenloon	maandloon	uurloon
0			
1			
2			
3			
4	2.355,20	2.551,47	14,72
5	2.472,00	2.678,00	15,45
6	2.593,60	2.809,73	16,21
7	2.729,60	2.957,07	17,06
8	2.862,40	3.100,93	17,89
9	3.006,40	3.256,93	18,79
10	3.155,20	3.418,13	19,72

3. WERKNEMERS MET EEN MIDDELBAAR EN HOGER ONDERSTEUNENDE FUNCTIE:
 administratief (boekhouder), technisch (werkvoorbereider en calculator) en
 leidinggevend (uitvoerder)

LOONGROEP 2 (16 tot en met 21 jaar)

**1 januari 2026 tot en met 31 december 2026 (inclusief 4 procent
 loonsverhoging)**

leeftijd	4-wekenloon	maandloon	uurloon
16 jaar	920,00	996,67	5,75
17 jaar	1.088,00	1.178,67	6,80
18 jaar	1.278,40	1.384,93	7,99
19 jaar	1.478,40	1.601,60	9,24
20 jaar	1.883,20	2.040,13	11,77
21 jaar	2.353,60	2.549,73	14,71

**1 januari 2026 tot en met 31 december 2026 (inclusief 4 procent
 loonsverhoging)**

trede	4-wekenloon	maandloon	uurloon
0	2.809,60	3.043,73	17,56
1	2.948,80	3.194,53	18,43
2	3.094,40	3.352,27	19,34
3	3.249,60	3.520,40	20,31
4	3.412,80	3.697,20	21,33
5	3.584,00	3.882,67	22,40
6	3.763,20	4.076,80	23,52
7	3.968,00	4.298,67	24,80
8	4.148,80	4.494,53	25,93
9	4.356,80	4.719,87	27,23
10	4.572,80	4.953,87	28,58

2027

1. WERKNEMERS MET EEN UITVOERENDE FUNCTIE

LOONGROEP 1: 16 tot en met 21 jaar			
1 januari 2027 tot en met 30 juni 2027 (inclusief 2 procent loonsverhoging)			
leeftijd	4-wekenloon	maandloon	uurloon
16 jaar	1.259,20	1.364,13	7,87
17 jaar	1.398,40	1.514,93	8,74
18 jaar	1.563,20	1.693,47	9,77
19 jaar	1.745,60	1.891,07	10,91
20 jaar	2.310,40	2.502,93	14,44
21 jaar	2.612,80	2.830,53	16,33

LOONGROEP 2: 18 tot en met 21 jaar			
1 januari 2027 tot en met 30 juni 2027 (inclusief 2 procent loonsverhoging)			
leeftijd	4-wekenloon	maandloon	uurloon
18 jaar	1.984,00	2.149,33	12,40
19 jaar	2.278,40	2.468,27	14,24
20 jaar	2.689,60	2.913,73	16,81
21 jaar	2.865,60	3.104,40	17,91

LOONGROEP 3: 18 tot en met 21 jaar			
1 januari 2027 tot en met 30 juni 2027 (inclusief 2 procent loonsverhoging)			
leeftijd	4-wekenloon	maandloon	uurloon
18 jaar	2.404,80	2.605,20	15,03
19 jaar	2.806,40	3.040,27	17,54
20 jaar	3.126,40	3.386,93	19,54
21 jaar	3.126,40	3.386,93	19,54

LOONGROEP 4: 21 jaar en ouder			
1 januari 2027 tot en met 30 juni 2027 (inclusief 2 procent loonsverhoging)			
functiegroep	4-wekenloon	maandloon	uurloon
1A	2.696,00	2.920,67	16,85
1B	2.947,20	3.192,80	18,42
2	3.126,40	3.386,93	19,54
3	3.308,80	3.584,53	20,68
4	3.480,00	3.770,00	21,75
5	3.656,00	3.960,67	22,85

2. WERKNEMERS MET EEN LAGER ONDERSTEUNENDE FUNCTIE: administratief (secretaresse, financieel-administratief medewerker en telefoniste) en logistiek (magazijnbediende en terreinmedewerker)

LOONGROEP 1 (16 tot en met 21 jaar)			
1 januari 2027 tot en met 30 juni 2027 (wettelijk minimumloon)			
leeftijd	4-wekenloon	maandloon	uurloon
16 jaar	WML	WML	WML
17 jaar	WML	WML	WML
18 jaar	WML	WML	WML
19 jaar	WML	WML	WML
20 jaar	WML	WML	WML
21 jaar	WML	WML	WML

Voor de berekening van het 4-weken- of maandloon is het wettelijk minimum uurloon leidend.

1 januari 2027 (inclusief 2 procent loonsverhoging)			
trede	4-wekenloon	maandloon	uurloon
0			
1			
2			
3			
4	2.401,60	2.601,73	15,01
5	2.521,60	2.731,73	15,76
6	2.644,80	2.865,20	16,53
7	2.784,00	3.016,00	17,40
8	2.920,00	3.163,33	18,25
9	3.067,20	3.322,80	19,17
10	3.217,60	3.485,73	20,11

3. WERKNEMERS MET EEN MIDDELBAAR EN HOGER ONDERSTEUNENDE FUNCTIE:
 administratief (boekhouder), technisch (werkvoorbereider en calculator) en
 leidinggevend (uitvoerder)

LOONGROEP 2 (16 tot en met 21 jaar)			
1 januari 2027 tot en met 30 juni 2027 (inclusief 2 procent loonsverhoging)			
leeftijd	4-wekenloon	maandloon	uurloon
16 jaar	939,20	1.017,47	5,87
17 jaar	1.110,40	1.202,93	6,94
18 jaar	1.304,00	1.412,67	8,15
19 jaar	1.507,20	1.632,80	9,42
20 jaar	1.921,60	2.081,73	12,01
21 jaar	2.400,00	2.600,00	15,00
1 januari 2027 tot en met 30 juni 2027 (inclusief 2 procent loonsverhoging)			
trede	4-wekenloon	maandloon	uurloon
0	2.865,60	3.104,40	17,91
1	3.008,00	3.258,67	18,80
2	3.156,80	3.419,87	19,73
3	3.315,20	3.591,47	20,72
4	3.481,60	3.771,73	21,76
5	3.656,00	3.960,67	22,85
6	3.838,40	4.158,27	23,99
7	4.048,00	4.385,33	25,30
8	4.232,00	4.584,67	26,45
9	4.443,20	4.813,47	27,77
10	4.664,00	5.052,67	29,15